



تصميم مدمج سهل التخزين
Compact design for easy storage



فوهة أثاث مقاس 90 مم مصممة
لتنظيف قطع الأثاث الناعمة
Furniture nozzle 90mm designed to
clean soft furnishings



3-stage filter system captures 99.9% of particles

3-stage filtration system capture >99.9% of particles with the washable motor filter. It ensures captured particles remain inside the dust container, keeping your living environment fresh and healthy.

1200
Watt

1.3
Litre



فوهة متعددة الاستخدامات لتنظيف جيد على مختلف الأرضيات

يمكنك تنظيف أنواع الأرضيات المختلفة بفعالية باستخدام الفوهة متعددة الأغراض. ويمكنك حماية الأرضيات الصلبة باستخدام الفرش ثم التبديل إلى القاعدة الملساء عند تنظيف السجاد.

Multi-purpose nozzle for great cleaning on different floors

Clean different kinds of floors effecitvely using the multi-purpose nozzle. Protect hard floors by using the brushes and then switch to the smooth soleplate when you're cleaning carpet.



تصميم بدون كيس لسهولة الإفراغ

وداعاً لأكياس الغبار. عند الانتهاء من التنظيف بالمكنسة الكهربائية، أخرج الغبار مباشرة وأفرغه في سلة المهملات.

Bagless design for easy emptying

No more dust bags. When you're finished vacuuming, tip out the dust directly into the bin.



ملحقات ... Accessories

فوهة الأثاث مقاس 90 مم
Furniture nozzle 90mm



فوهة الشقوق
Crevice nozzle



الوزن الصافي (كغ)
Net Weight (Kg)

3.6

Additional Data

- Dust capacity = 1.3L سعة وعاء الغبار = 1,3 لتر
- Power (1200) W القوة (1200) واط
- Washable filter فلتر قابل للغسل
- Metal 2-piece telescopic أنبوب تلسكوبي معدني من قطعتين
- Cord length = 6 m طول سلك الطاقة = 6 م
- Voltage (220 - 230V) الكهرباء (220 - 230 فولت)
- Frequency (50 / 60 Hz) التردد (50 - 60 هرتز)



يضمن المحرك بقوة 1200 واط قوة الأداء

استمتع بقوة شفط هائلة بفضل المحرك بقوة 1200 واط. فهو يزيل الغبار بفعالية من الأرضيات الصلبة والسجاد، ويترك منزلك مرتباً ونظيفاً.

1200W motor ensures powerful performance

Enjoy great suction power thanks to the 1200W motor. It effectively removes dust from hard floors and carpets, leaving you home feeling fresh and clean.



تحافظ تقنية PowerCyclone 3 على قوة الأداء لفترة أطول

تعمل هذه التقنية على تسريع الهواء في غرفة الحركة الدوامية وتفصل الغبار عن الهواء بكفاءة، للحفاظ على قوة الأداء لفترة أطول.

PowerCyclone 3 keeps strong performance for longer

Accelerates air in the cyclonic chamber and efficiently separates dust from the air, to maintain strong performance for longer.